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Geachte heer Prins,  

 

Op 30 september 2022 heeft u schriftelijke vragen (artikel 39) gesteld met betrekking 
tot de nieuwe treinstellen op de MerwedeLingelijn. 
 

Hieronder de vragen en het antwoord op uw vragen. 
 

Vraag 1: 
Sprong u - net als ik - een gat in de lucht toen u hoorde dat er nieuwe treinen 
worden aangeschaft voor de MerwedeLingelijn? 
 
Antwoord 1: 
De gemeente Sliedrecht is erg blij met de aanschaf van de nieuwe treinen. 

 
Vraag 2: 
Hoe kan volgens u de komst van nieuwe treinen bijdragen aan een betere 
toegankelijkheid van het openbaar vervoer? 
 
Antwoord 2: 

Het OV moet comfortabel zijn, faciliteren in behoeften en hiermee als volwaardig 
alternatief dienen voor de auto. Daar horen goede toiletvoorzieningen ook bij. 
 

Vraag 3: 
Bent u met mij eens dat na de ingebruikname van de nieuwe treinen de wc's meteen 
gebruikt moeten kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 3: 

We nemen als gemeente Sliedrecht een positieve grondhouding in wat betreft de 
toiletvoorzieningen in de trein. Dit is hét moment om toiletten in de treinen in te 
passen. Het is belangrijk dat er toiletvoorzieningen aanwezig zijn en dat iedereen, 

beperkt of onbeperkt, zelfstandig met de trein kan reizen.  
 
Vraag 4: 

Wilt u er bij de provincie op aandringen dat de wc-afvoervoorzieningen op tijd 
moeten worden aangelegd, net als de andere infrastructuur? Zo ja, hoe en wanneer 
gaat u dat doen? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 4: 
We wachten als regio Smart Delta Drechtsteden op de toegezegde uitnodiging om in overleg te 

gaan met de gedeputeerde over de Programma van Eisen van de nieuwe treinen. Ongetwijfeld  
is wat u noemt daar onderdeel van. 
 



Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 

 
 
 

N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 
 


